
Bakgrunn for endringer i budsjett for inneværende år

Styret har i 2021 mottatt søknad og innspill om nødvendig veivedlikehold som
overstiger godkjent budsjett for inneværende år, og ikke var kjent da årsmøtet
ble holdt. For å kunne godkjenne søknad om veivedlikehold ønsker styret å be
ekstraordinært årsmøte om godkjenning av nytt budsjett, dette iht. vedtektene
§ 12 pkt. 2 (styret skal “Forvalte lagets midler i henhold til budsjett”.).

Etter søknad/innspill fra oppsittere er det nå planlagt asfaltering av “nedre”
Kongshavnveien og deler av Ramsvikbakken. Oppsitterne i Kongshavnveien
har mottatt tilbud på asfaltering, og har søkt om halve kostnaden dekket, iht.
gjeldende fordelingsnøkkel/sedvane. Dette vil utgjøre ca. kr. 40.000,- for
lokalforeningen. Anslått pris på asfaltering i Ramsvikbakken er ca. kr 10.000,-.
På bakgrunn av dette økes budsjettpost for “Vedlikehold vei” fra kr. 20.000,- til
kr. 70.000,-.

Etter at asfaltering av Sørehavnveien har blitt utsatt to ganger, har veiens
tilstand der blitt forverret, noe som også har gitt en noe høyere pris både for
lokalforeningen og per oppsitter. På bakgrunn av dette økes budsjettpost
“Asfalt Sørehavnveien” fra kr. 250.000,- til kr. 290.000,-.

Faren for at veitilstanden i hhv. Kongshavnveien og Ramsvikbakken blir
ytterligere forverret i påvente av asfaltering er bakgrunnen for at styret ber om
godkjenning av budsjett på ekstraordinært årsmøte i stedet for å vente til
neste årsmøte.


